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Místní úřad Praha - Horní Počernice, Jívanská 647

P o v ě ř e n í č í s l o 44

úkoly k zabezpečování místních záležitostí obecního pořádku

Pověřená organizace LION SECURITY ČSFR - bezpečnostní služba
Praha 4, U staré pošty 4/189
Zastupite1stvo Horních Počernic na základě usnesení 9 .
místního zastupite1stva ze dne 6.4. 1992 Vaši organizaci

p o v ě ř u j e

p l n ě n í m ú k o l u p r o z a b e z p e č ov á n í m í s t n í c h z á l e ž i t o s t í
o b e c n í h O p o ř á d k u v H o r n í c h P o č e r n i c í c h v s o u l a d u s § 7 0
z á k o n a Č N R č í s l o 3 6 7 / 1 9 9 0 Sb. o o b c í c h ( o b e c n í m z ř í z e n í ) .
Z t o h o t o p o v ě ř e n í p r o V á s v y p l ý v á o p r á v n ě n í :

a ) d o h l í ž e t n a d o d r ž o v á n í p ř e d p i s ů n a o c h r a n u
obec n í ho po-řSriku

b) u p o z o r ň o v a t f y z i c k é osoby a p r á v n i c k é osoby n a
z j i š t ě n é ne d o s t a t k y

c ) č i n i t op a t ř e n í k j e j i ch o d s t r a n ě n í
d) p o ž a d o v a t o d o b č a n u potř e b n é v y s v ě t1 e n í k

objasnění skutečností nutných k zjištění přestupků
e) ukládat pokuty v blokovém řízení
f) předvést občana na služebnu policie (obvodní,

místní), neprokáže-li hodnověrným způsobem svoji
totožnost a věc nebude možno na místě vyřídit" v
b1okovém řízení

g) pro Vaše pracovníky používat ochrany veřejného
činitele ve smyslu § 89 trestního zákona č. 175/90
Sb.

Při plnění úkolů vyp1ývajících z tohoto pověření se řídíte
obecně závaznými předpisy.

Ivan L i š k a
starosta



ZASEDANÍ ZASTUPITELSTVA
S přicházejícím jarem se sešlo zastupitelstvo naší městské části,

aby společně s veřejností zhodnotilo "stav unie", vlastně obce. Zase-
dání probíhalo 6. dubna od 18. hodin v oblíbeném "Domečku" v dobré
pracovní atmosféře, za účasti značného počtu spoluobčanů.

Úvodní slovo pronesl náš starosta Ivan Liška o věcech obecných.
Stěžovat si na legislativní a kompetenční potíže, kterých mají městské
části více než dost, by bylo. nošení dříví do lesa a nám nezbývá, než
s nadhledem a tvrdošíjně bojovat s marasmem nepružné byrokracie. Samo-
správu městské části si lidé zvolili, aby řídila věci, které jsou pro
ně nejbližší a pomáhají jim žít. Nikdo jsme si však nepředstavovali,
jak malý prostor pro rozhodování nám bude stanoven. Nešťastný zákon
o Praze a ještě nešťastnější "Statut" připravují samosprávě těžké
chvilky a občanům nepochopitelná úskalí. Jak by řekl pan herec Lan-
dovský "sou to ale paradoxy".

Prvním bodem programu byla zpráva o hospodaření za minulý rok
1991. Výsledek hospodaření byl mírně přebytkový, zbylo nám do začátku
letošního roku 1.5 mil. korun a ty jsou zapracovány do rozpočtu roku
letošního. Kromě uvedeného přebytku byl rozpočet dodržen. Celkový
loňský rozpočet byl 42.7 mil. v příjmech. To je proti původnímu návrhu
na začátku loňského roku 3.5 násobek. Toto se p.odařilo díky úsilí
získat prc obec prostředky na zanedbanou strukturu sítí. Je to velký
úspěch a doufejme, že i letos se podaří dostatek prostředků pro tuto
oblast najít. Zprávu přednesl p. Girl, zástupce starosty. Po projed-
nání bylo hospodaření minulého roku schváleno.

Druhýrr bodem byla zpráva o ekonomickém zajištění rozvoje pro
letošní rok. Zprávu přednesl zástupce starosty p. Wágner. Investiční
prostředky pro letošní rok ještě nejsou zcela zajištěny, a proto jsou
investice rozděleny do dvou kategorií. V první jsou investice již
zabezpečené v hodnotě 12 mil. Kčs, ve druhé investice zatím nekryté
v hodnotě 8.1 mil. Kčs. Naším prvořadým úkolem je zajistit pokračování
rozestavěných akcí tak, aby se dodržely stanovené termíny. Vlastní
investice ssebou nesou také některé investice závislé, takže např.
další rozšíření plynofikace je závislé na stavbě regulační stanice,
která převede plyn z vysokotlakého rozvodu na nízkotlaký pro malospo-
třebitele. Tyto investice bude také nutno pokrýt po dohodě s hl.m.
Prahou.

Za dva měsíce nás čekají volby do FS a ČNR, a proto další bod byl
věnován této problematice. V obci je zřízeno 12 volebních okrsků, kde
v každém bude pracovat volební komise, sestavená minimálně ze 7 občanů
různých politických stran. Se stavem přípravy voleb seznámil zastupi-
telstvo tajemník Ing. Soukup. Vyzval občany k účasti na volbách, neboť
koho si do parlamentů zvolíme, toho tam budeme mít. Je škoda nevyužít
svého práva ovlivnit vývoj naší země. Protože chceme, aby naše obec
i po volbách zůstala čistou, vyzval všechny strany k respektování
zásad vylepování plakátů a agitací. To jest nevylepovat plakáty v če-
kárnách autobusů a na sloupech a zřídit si přenosné plakátovací plo-
chy, které se dají po volbách opět uklidit.

Hlavním bodem jednání byla zpráva o životním prostředí v obci
a návrhy, jak stav našeho životního prostředí řešit. Zprávu shrnul
a zásadní body přednesl p. starosta. Jedním z důležitých problémů je
řešení otázky odpadů. Pokud chceme najít nějaké řešení, musíme i do-
movní odpad třídit přímo v jednotlivých domácnostech. Odbor životního
prostředí, který zprávu zpracoval, navrhl některá opatření. Jedná se
zejména c zajištění vhodných nádob, do kterých by se tříděný odpad



ukládal. Proto po projednání zastupitelstvo schválilo nákup 20 kontej-
nerů na papír s tím, že svoz a obsluhu zajistí soukromá firma. Po
vyzkoušení z hlediska množství a reakce veřejnosti by firma dále za-
vedla odvoz dalších tříděných odpadů, např. plastů, skla, bioodpadu
atd. již dnes je možno inertní odpad odvézt do prostor místního hospo-
dářství, které nyní zakoupilo štěpkovač dřevní hmoty. Dřevní odpad si
občan může nechat zde rozdrtit a produkt je výbornou příměsí do kom-
postu. Abychom dosáhli důsledného třídění u obyvatel ob.ce a tak sní-
žení objemu odpadů, bude zastupitelstvo prosazovat propagaci těchto
metod.

V dalším bodu jednání byly projednány možnosti a způsoby vedení
dopravy v obci po obnově provozu v ulici Běluňská. Předseda dopravní
komise p. Hellinger seznámil zastupitelstvo s novým vedením linek.
Změna se bude týkat zejména trasy linky 223, která se vrátí na původní
trasu, ale její konečná bude v prostoru křižovatky ulic Ratibořická,
Jívanská. Jednáni s dopravním podnikem jsou obtížná a schválení ur-
čitého režimu je vždy spojeno s určitými kompromisy.

Součástí jednání byla také informace, kterou podal tajemník Ing.
Soukup o zajištění pořádkové služby v obci, ta do doby vyřešení měst- .
ské policie bude pomáhat řešit bezpečnostní situaci v obci. Službu
vykonává firma LION SECURITY a její příslušníci jsou oblečeni v čer-
ných uniformách se znakem. Na tuto službu by v budoucnosti navazovala
i možnost elektronické ochrany objektů.

V další části jednání se zastupitelstvo zabývalo projednáváním
aktuálních otázek obce. Spolu s občany se potom rozvinula rozsáhlá
diskuse. Závěry z diskusních příspěvků a rozhodnutí zastupitelstva
bylo shrnuto do usnesení a zastupitelstvem schváleno.

Se všemi se rozloučil starosta a pozval občany na další zasedání,
které bu"de již po volbách, pravděpodobně 15. června. Věříme, že při-
jdete a budeme moci společně prodiskutovat další problémy naší obce.

Ing. Zdeněk Soukup
tajemník

ZMĚNY V MHD OD 1.ČERVNA 92
Vedení MHD v naší obci nebude mít v nejbližších několika letech

konečnou podobu. Veškeré změny vycházejí z reálného stavu rozpracova-
nosti či' průběhu investičních akcí, ať už je to plnovod, rozvod vodo-
vodních řadu' či výslavba inženýrských sítí. Vše je podmíněno výší
rozpočtu či získáváním dalších prostředků či sponzorů na realizaci.

V loňském 9.. čísle HP zpravodaje jsem poměrně podrobně informoval
o současném stvu ve vedení městské dopravy a nastínil i další možnos-
ti. Téměř každé jednání veřejného místního zastupitelstva se touto
problematikou zaobírá. Pro jednání v lednu letošního roku připravila
komise dopravy ucelený přehled o optimálním vedení linek s ohledem jak
na docházkové vzdálenosti tak i četnost osídlení. K tomu jsme si vyžá-
dali podklady od plánovacího odboru MÚ (proběh a rozsah stavby) s tím,
že nejbližší termín změn vedení linek by po projednání a schválení
provozovatelem měl nastat 1.6. 1992, tj. před zahájením letního provo-
zu. Další pracovní jednání zastupitelstva schválilo a uložilo jak
komisi, tak i odboru dopravy MÚ změny projednat s DP Praha a infor-
movat občany na dalším veřejném zasedání.

Považuji za nutné seznámit Vás, kteří jste se našeho zasedání dne
6.4.1992 nemohli zúčastnit, o připravovaných změnách MHD:
linka 221 - vedení zůstává po stávající trase. Ke změně dojde v o-

točce Na Kovárně, kde vzhledem k výstavbě kanalizace
dojde k posunu výstupní zastávky cca o 40 m



linka 222 - i u této linkjy nedochází ke změně pokud se týká vedení
trasy. S ohledem na nevhodnou otočku spojů končících ve
Svépravicích (okolo kapličky v ul. Šanovská) navrhujeme
upravit prostor v ul. Šanovská před mostem nad dálnič-
ním tělesem (posunutí chodníku) pro obraciště. Dále
dojde ke změně deklarace zastávky Velaz na zastávku na
znamení v obou směrech.

linka 273 - vedení ve stejném rozsahu i trase. Do konečné Ve žlíbku
bude směřovat i noční spoj linky 512, který až dosud
měl konečnou Na Kovárně.

linko 223 - změna se týká vedení po původní trase, tj. z Prahy po
Náchodské, Božanovské, Khodlově, Jeřické, Chvalkovické,
Běluňské, vpravo do Lipí s konečnou v Ratibořické
v místě dnešní louky či pole. Zpět do Prahy bude výcho-
zí zastávkou Běluňská, potom Chvalkovická, Jeřická,
K h o d i o v a a t d . Cílem bylo v optimá1ní m íře dosáhnout co
největšího priblížení k obchodnímu středisku TRIO.
Prodloužení až na původní obraciště v u1 . K o m á r o v s k á
s ohledem na plánované překopy v ul. Děluňské nelze
v letošním roce realizovat.

Po dohodě s provozovatelem, který byl přizván na místní šetření a změ-
ny s ním byly projednány, zveřejním v dalším, t j. červnovém vydání [IP
zpravodaje upravené jízdní řády.

Milan Hellinger
předseda komise dopravy

ZA HRANICE VŠEDNÍCH DNŮ
Kolikrát jsme již slyšeli ten obehraný slogan cestovními kan-

celáří a přesto však v každém z nás stále zůstává touha po místě nebo
prostoru, kde by zmizela všechna všednost a čas se na chvilku zasta-
vil. Někdo si myslí, že to jsou hory nebo moře, chata či les, někdo,
kdo je hodně unaven dlouhou cestou, hledá oázu.

Oáza klidu s dobrým osvěžením a pohodou je myslím to, co snad
chybí každému v dnešním honu a shonu za všedními potřebami. Málokdo
ví, že u nás v Horních Počernicích takovou "OÁZU" již máme a každý má
možnost snadno najít osvěžení, klid a dobrou pohodu alespoň na chvíli
a získat "druhý dech" - mám-li to tak nazvat sportovně. Nový krámek,
který teprve třetí měsíc hledá svoji tvář, nabízí své služby u autobu-
sové stanice č. 221 a 273 v Náchodské ulici č. 637. Ve vkusně zaříze-
ném obchodě je možno zakoupit vedle běžného sortimentu cukrářských
výrobků nebo chlebíčků, sýrů, černé kávy, nealkoholických i jiných
osvěžujících nápojů vše, co potřebuje vybíravý zákazník.

V příjemném prostředí obsluhuje majitelka pí. Věnceslava Pimková,
která mimo nevtíravou nabídku zboží a výrobků, může poskytnout i ně-
které rady pěstitelům květin nebo různé užitečné informace pro hospo-
dyňky. V klidném prostředí se zajisté uklidní i ti, kterým před očima
ujel autobus a jejich čekání na další spoj se podstatně zkrátí v OÁZE
klidu.

Každý začátek je těžký a v Horních Počernicích především. Proto
jsme se zeptali majitelky;
Můžete nám říci něco o svých počátečních zkušenostech?
Celkové uvolnění podmínek pro svobodné podnikání v obci a příklad
některých -podnikatelů v Horních Počernicích mě inspirovaly, abych i já
zkusila své štěstí a nápady, tím spíše, že rychlé občerstvení v této
části obce již delší dobu chybí. Nepatřím mezi finančně silné jedince,
a proto každý investiční počin byl mnohokrát propočítáván a hledáno
jednoduché řešení. Také do budoucna budu postupně vybavovat svoji



provozovnu tak, aby byly plněny všechny požadavky jak zákazníků, tak
i ostatní předepsané podmínky. Pro hezčí vzhled prodejny bude instalo-
vána pestrá "markýza", uvnitř chladící pult a barové stoličky. Chci,
aby se tu každý cítil dobře.
Jak se vyvíjí Vaše vztahy s dodavateli?
Mohu říci, že existuje pestrá nabídka ze strany dodavatelů a spoluprá-
ce s nimi je slibná. Mou snahou je obohatit prodej zvláštními druhy
zboží a výrobky správné výživy, chci vyjít vstříc i našim diabetikům,
kteří stále dosti obtížně hledají v obchodech dobroty - a oni přece
také rádi mlsají. Proto v současné době hledám takové, dodavatele,
kteří by mi v únosných cenových relacích mohli nabídnout toto zboží.
Jaké jsou Vaše budoucí záměry?
Především chci poskytovat poctivé služby svým zákazníků tak, aby se
cítili spokojeni.Budu se snažit přáním zákazníků dle možnosti vyjít
vstříc a upravit provozní dobu tak, by lépe vyhovovala většině návš-
těvníků. Ráda bych, aby název "OÁZA" byl skutečně výstižný, aby se
u nás žíznivý napojil, hladový občerstvil, spěchající pozastavil
a smutný usmál, n aby se nikdo necítil sám.
Děkujeme za rozhovor a přejeme mnoho úspěchů do budoucna. (HPZ-3G).

VÁŽENÍ OBČANÉ.
jak už všichni z Vás jistě vědí, situace v oblasti odpadů se

stává v hl.m. Praze velmi vážným problémem a v poslední době až kri-
tickým. Proč vůbec tento stav vznikl. Pro celé území Prahy existuje
prakticky pouze jediná skládka v Dolních Chabrech a jediná spalovna ve
Vysočanech. Skládka měla být už loni uzavřena, ale její životnost se
podařilo prodloužit až do konce roku 1992, a problémy spalovny s její
nedokonalou technologií jsou asi obecně známé. Pokud se Magistrátní
úřad velmi rychle nerozhodne o výstavbě nové skládky, bude od 1.1.1993
celá Praha postavena před problém, co s tuhým komunálním odpadem
(TKO). Můj názor je, že i když bude v provozu jak nová skládka, tak
nová spalovna v Malešicích, přesto tady jeden problém zůstane. Tím
bude cena za odvoz TKO. Náklady na výstavbu obou investic jsou totiž

ZDRAVOTNICKÁ ZAŘÍZENÍ
Od 1.1.1992 došlo k rozmělnění Obvodního ústavu národního zdraví,

v Praze 9 na osm menších celků. Naše obec spadá nyní pod Sdružení
zdravotnických zařízení Černý Most se sídlem na poliklinice ul. Vaj-
garská, Černý Most. Rajonizace odborných oddělení včetně nemocniční
péče zůstává zachována. Naši občané mají možnost využit svobodnou
volbu praktického lékaře, dětského, zubního a očního lékaře.

Všeobecná zdravotní pojišťovna je již vprovozu, ale její činnost
v plném rozsahu se předpokládá po zavedení nového daňového systému asi
až od r. 1993. Dohledy nad dodržováním léčebného režimu přebírá Vše-
obecná zdravotní pojišťovna.

Majetková situace zdravotnických zařízení v Horních Počernicích,
stejně jako v celém státě, není vyjasněna, rozhodnutí má vynést Česká
národní rada, uvažuje se o privátních praxích. Zdravotníci v naší obci
mají zájem, aby stávající zdravotnické objekty přešly do správy Míst-
ního úřadu. Domníváme se, že tím by byla zajištěna současná zdravotní
péče bez větších problémů. 0 vyjádření rady Místního úřadu Vás budeme
včas informovat.

MUDr Ivana Vobecká
sociál.zdravotní komise





obrovské a "někdo" je bude muset zaplatit, a proto podle všech před-
pokladů ještě dále vzrostou ceny za odvoz TKO.

Z této situace, kterou si nikdo z nás asi nepřeje, je několik
východisek. Jedním z nejjednodušších je pokrčit rameny a platit, ale
to mi připomíná rovnou a dlážděnou cestu z pohádek a víme, kam tahle •
cesta vedla. Druhé, trochu nepohodlnější řešení, ale jak já to nazý-
vám, řešení 21. století, je třídění odpadu a zpracování využitelných
složek. Není to řešení nové, ale ve světě už hojně užívané.
Tento způsob má opět dvě možnosti:
a) občané sypou TKO do popelnic jako nyní a v třídíme se tato směs

pak třídí. To je velmi pracný a nákladný způsob. Svět takto začí-
nal, ale už většinou tuto variantu opustil.

b) občané třídí odpad přímo v domácnostech, v obci jsou tzv. sběrná
místa, kam se tento roztříděný odpad sváží. Zbytkový (nevyužitel-
ný) TKO se sype do popelnic a odváží se jako dosud. Tímto způso-
bem se dá využít (recyklovat) až 40% TKO.

Máme teď velkou příležitost, jak se přiblížit Evropě, stačí překročit
bod a) a začít rovnou uplatňovat variantu b ) . Všechny uvedené skuteč-
nosti jsou MÚ již delší dobu známy, a proto na ně reagoval jediným
možným způsobem. Jako první je totiž třeba zjistit, kolik a jaký odpad
na území obce vůbec vzniká. V březnu bylo zadáno vypracování studie
odpadového hospodářství obce. Z této studie vyplynulo, že v obci vzni-
ká 2 603,1 t odpadu za rok, z toho je 1 08 6 t popela a 912,7 t využi-
telného odpadu. V tomto materiálu je také vyhodnocen vliv třídění na
zmenšení množství odpadu. Dalo by se znovu zpracovat 488,2 t odpadu zá
rok .

Po seznámení se s touto studií rada MÚ a posléze i zastupitelstvo
obce rozhodlo o nákupu 20 nádob na oddělený sběr papíru a o jejich
umístění na místech určených projektem (viz přiložený plánek). Byla
zároveň uzavřena smlouva se spol. s r.o. PREKO o odvozu plných nádob
a o jejich správě a to v půlroční zkušební lhůtě zdarma. Po vyhod-
nocení výsledků pak bude uzavřena nová smlouva.

Teď se dostáváme k jádru celého problému. Všechno, co jsem až
dosud napsal, jsou věci pouze organizační, které se někdy s malými,
jindy většími problémy podařilo odboru ochrany životního prostředí na
MÚ zařídit. Rada schválila i nákup nádob za cca 150 tis. Kčs. Teď
ovšem začíná, jak já říkám, život, totiž od tohoto okamžiku si bude
určovat každý z nás, kolik zaplatí za odvoz popelnice. Záleží na Vaší
pohodlnosti, na ochotě pomoci sobě, sousedovi a životnímu prostředí.
Tímto jsem Vás všechny chtěl poprosit o zamyšlení se nad celou situací
a o pomoc. Naše obec je jednou z prvních, která tento způsob likvidace
TKO zavádí, a snažíme se všichni, abychom byli vzorem pro ostatní.

Pokud dopadne toto zkušební období dobře a já věřím, že ano, pak
by MÚ instaloval nádoby na sběr plastů a bioodpadů. V etapě rozmís-
ťování nádob na plasty by také byly rozvezeny nádoby na nebezpečný
odpad (baterie). I nadále bude v provozu sběr odpadu na Místním hospo-
dářství (určený pro sběr odpadu neskladného, matrace, nábytek, velké
spotřebiče atd). Pokud dobře dopadnou i další kroky tohoto projektu,
spol. s r.o.PREKO dala záruku, že zajistí odvoz veškerého TKO z území
Horních Počernic max. za 40% stávající ceny.

Vážení občané, toto je hrubý nástin toho, co nás v hospodaření
s odpady v naší obci čeká. Problémů je ovšem daleko více (černé sklád-
ky, odpady z podniků, úklid v obci atd), proto Vás žádám o spolupráci
v této oblasti separovaného sběru, abychom se mohli soustředit na
další uvedené prrblémy.

Všechny Vášo případné dotazy, které se budou týkat buď otázek zde
uvedených nebo životního prostředí obecně, rád zodpovím buď prostřed-
nictvím HPZ nebo i osobně ve staré budově MÚ v úředních hodinách. Také
přivítám jakékoliv připomínky a podněty z Vaší strany.

Jiří V l č e k (vedouí OOŽP)



OŽÍVÁ PŘÍRODNÍ DIVADLO
"Jaro, již přijde léto a květem louka zavoní" -- prozpěvovali

broučci před lety v přírodním divadle.
Po několikaleté přestávce jsou to opět děti - "absolventi počer-

nické -DAMU", které budou zahajovat 5. června již 22. ročník festivalu
divadla v přírodě pohádkou "Kašpárkovy čertoviny". Mezi těmi, kteří
poprvé zažijí kouzlo záře reflektorů při večerních představeních a po-
vzbudivý potlesk diváků, uvidíte Petra Cmírala, Petra a Honzíka Be~
chyňáka, Marcelu Pražákovou, Anetu Laurichovou, Aleše Smetáka, Jitku
Jahodovou, Lenku Kryštůfkovou a Martina Cibocha. V pozadí budou proží-
vat svá "tvůrčí muka" režisér Vladimír Stoklasa, výtvarník Milan Čech
a technik Miroslav Novák spolu s rodiči malých herců,

Přírodní divadlo je chloubou Horních Počernic, chloubou o to
větší, že ve svém rozsahu a tradici nemá nejen v Praze, ale ani v Če-
chách konkurenci. Dvaadvacet let ožívá přírodní divadlo smíchem a-
napětím. Dvaadvacet let hrají děti dětem, dvaadvacet let jsou zazna-
menávány první kroky malých herců, bohužel také někdy poslední. První
krok má v životě dětí vždy cenu zlata a závisí na nás dospělých, aby
tato cesta hrúu nikdy nekončila.

T Ě Š Í M E S E M A V Á S ! !
Vladimír Stoklasa

předchozímu článku připojujeme několik informací:
- přírodní divadlo najdete v zahradě ZS Svépravice, Spojenců 1408
- festival začíná večerním představením v pátek 5. června a pokračuje

i po další dva víkendy (celkem 10 představení)
- vstupné zůstává nezměněno, tj. 5,- Kčs Děti. 10,- Kčs dospělí
- začátky odpoledních představení jsou y 17.00 a večerních ve 21.00
hod.

- přesný program divadelních představení najdete v červnovém čísle
Hornopočernického zpravodaje a na plakátech festivalu

A na závěr prosba adresovaná místním podnikatelům.
Nemáte možnost a chuť stát se sponzory některého z představení? Nejed-
ná se nám o žádné horentní sumy a počernický dětský soubor i celý
festival si Vaši přízeň určíte zaslouží. Při sponzorování konkrétní
kulturní akce mále i možnost daňové úlevy a jména přispívajících firem
i jednotlivců samozřejmě rádi zveřejníme.

Za Osvětovou besedu Hana Čížková

Uběhlo to strašně rychle a jsou opět před námi volby do FS a ČNR
I naše gbec se na ně připravuje. Proto byl radou zastupitelstva schvá-
len počet volebních okrsků a stanoveny volební místnosti. Jejich se-
znam pro Vaši informaci předkládáme:
1. Základní škola Chvaly, Stoliňská 023
2. Základní škola Chvaly - CHANOS, Stoliňská 823
3. Kino Svět, Božanovská 1543
4. Základní škola, Spojenců 1408
5. Místní úřad - zasedací místnost, Jívanská 64 7
6. Místní úřad - obřadní síň, Jívanská 647

VOLBY- VOLBY - VOLBY



7. Základní škola, Ratibořická 1700
8. Základní škola, Ratibořická 1700
9. Klubovna TO Sokol - tenis
10. Kino OKO, Votuzská 379
11. KS Domeček, Votuzská 322
12. Základní škola, Chodovická 2250

Správní odbor sestavuje volební seznamy. Na voličích je, aby
oznámili případné změny svého bydliště a seznamy mohly být opraveny.
Pro místní úřad byl sestaven harmonogram prací postupného zajišťování
voleb. Protože je to rozsáhlá akce, vyzývá místní úřad všechny, kdo
chtějí pomoci s volbami, prosím sdělte své možnosti našemu správnímu
odboru. Zejména bude potřeba pomoci při roznášení volebních lístků
a ve volebních komisích. Za pomoc předem děkujeme. Volby proběhnou ve
dnech 5. a 6. června 1992.

Přejeme všem voličům šťastnou ruku při vybírání kandidátů. Hlavně
k volbám přijďte, neboť to je ten okamžik, kdy můžete ovlivnit svou
budoucnost. Příští číslo našeho zpravodaje vyjde již po volbách,
a proto tato stať slouží jako základní informace. Pokud budete mít
další dotazy, prosím obraťte se na náš místní úřad, rádi je zodpovíme.

Ing. Zdeněk Soukup;
tajemník MÚ

Jaké byly počátky voleb v Československé republice

Po vyhlášení Československého státu ujala se výkonné moci vláda
Národního výboru. 15.listopadu 1918 se konala první schůze dohodou
českých a slovenských stran vytvořeného a zatímně ustaveného "Národ-
ního shromáždění". Zde byl zvolen T.G.Masaryk prvním prezidentem Čes-
koslovenské republiky. Předsedou vlády byl zvolen-Dr. K. Kramař.

30. ledna 1919 byl schválen nový volební řád v obcích a všeobecné
tajné volby pro muže i ženy od 21 let výše. Do té doby platil za Ra-
kouska vydaný volební řád, podle nějž volili pouze muži a to ve třech
sborech se stejným zastoupením. V prvním sboru bylo zahrnuto jen něko-
lik velkých poplatníků, ve druhém sboru všichni střední i malí daňoví
poplatníci a ve třetím sboru pak ostatní nemajetní (neplatící žádné
daně).

16. června 1919 byly konány (mimo Slovenska a Podkarpatské Rusi)
první obecní volby podle schváleného všeobecného a tajného práva vo-
lebního. Volit tedy mohl každý muž i žena od 21 roku věku a volen mohl
být každý muž i žena od věku 26 let. Pro politické strany byly natiš-
těny kandidátky se jmény kandidátů. Nikdo nesměl nic na kandidátce
škrtat, ani ji upravovat a pouze jednu kandidátku vhodit v zalepené
obálce do volební urny ve volební místnosti na obecním úřadě. Počet
kandidátek v jednotlivých obcích byl různý a pohyboval se od tří až do
patnácti.

Ze zápisu v obecní kronice Chvalské: Ve Chvalech toho času byli
ještě rozumní lidé, neboť měli jen tři kandidátky. Ze 459 hlasů odevz-
daných obdržela nejvíce kandidátka strany čs. sociálně demokratické,
a to 240 hlasů, t.j. 8 mandátů, 140 hlasů obdržela nově vzniklá strana
čs. socialistů (národních socialistů), t.j. 5 mandátů, 79 hlasů, t.j.
2 mandáty pak republikánská strana čs. venkova.

Na základě výsledku obecních voleb byla utvořena nová vláda v če-
le s Tusarem, v níž sociální demokraté, národní socialisté a repub-
likáni měli po čtyřech členech a Slovensko dva členy.

V následujícím roce a to 18. dubna 1920 byly konány první volby
do Národního shromáždění. Při těchto volbách musel každý volič až do
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volební místnosti přinésti všechny kandidátky a zde podle schváleného
postupu provést volbu.

Výsledek voleb ve Chvalech uvádí kronika následující: 229 hlasů
strana sociálně demokratická, 135 hlasů strana čs. socialistů, 52
hlasů strana republikánská čs. venkova, 34 hlasů strana středostavov-
ská živnostenská, 9 hlasů strana národních -demokratů, 5- hlasů strana
lidová, 1 hlas strana německá a 1 hlas malorolníka.

Za týden 25. dubna 1920 se pak konaly volb do senátu. Ve Chvalech
je v kronice opět zapsán výsledek a to: sociální demokraté 208 hlasů,
čs. socialisté 111 hlasů, agrárnici 47 hlasů, živnostníci 27 hlasů,
národní demokraté 10 hlasů, lidovci 5 hlasů, Němci 3 hlasy a malorol-
ník 1 hlas.

Další všeobecné obecní volby se konaly 16. září 1923. Podle zá-
znamu v kronice bylo ve Chvalech pět kandidátek a po volbách v obecním
zastupitelstvu měla komunistická strana 7 mandátů, agrární strana 4
mandáty, strana čs. socialistická 3 mandáty, strana živnostenská 1
mandát a sociálně demokratická mandát nezískala.

15. listopadu 1925 byly konány již volby do Národního shromáždění
a do Senátu již současně. Po sečtení v celé republice je opět ve
chvalské . kronice zaznamenáno jako celkový výsledek: republikánská
strana 45 mandátů, komunistická trana 41 mandátů, lidová strana 31
mandátů, sociálně demokratická strana 29 mandátů, národně socialis-
tická strana 28 mandátů, německá agrární strana 24 mandátů, Hlinková
strana 23 mandátů, německá sociálně demokratická strana 17 mandátů,
národně demokratická strana 13 mandátů, strana čs. živnostníků 13
mandátů, německá křesťansko socialistická strana 13 mandátů a německá
nacionalistická strana 10 mandátů.

O dalších parlamentních volbách je již dost pamětníků dosud žijí-
cích .

Jsme opět na počátku volební kampaně a za několik týdnů podle
současno platného volebního řádů půjdeme odevzdat svůj hlas těm, kteří
nás budou zastupovat v zákonodárných sborech. Podle ústřední volební
komise je zaspsáno 40 stran a hnutí, ucházejících se o přízeň voličů.
Připomeňme si i počátky voleb v Československé republice.

Ing. Hubert Antes
kronikář

VYHODNOCENÍ ANKETY ODS
A OBECNÍHO ÚŘADU

Ze 4.000 rozeslaných anketních lístků bylo občany vyplněno a vráceno
do sběrných schránek 246 lístků!
1) Co hodnotíte v H. Počernicích za poslední rok nejvíce?

Nejlépe bylo hodnoceno:
a) rozšiřující se obchodní síť (Trio a další soukr. obchody)
b) plynofikace
c ) kana1izace
d) vodovodní síť
c;) coprava (MHD + Měšice)
ľ) začínající pořádek (úprava ulic, chodníků, parků)

2) Jak hodnotíte činnost místního zastupitelstva?
a) jako celku - 55% kladně

30% neví (nepřišlo do styku)
15% záporně

b) míst. rady - 40% kladně
37% neví '
23% záporně



c) starosty 62% kladně
25% neví
13% záporně

3) Jak hodnotíte činnost aparátu - zaměstnanců?
30% kladně
39% nepřišlo do styku
14% záporně

stavební odbor - 2% kladně, 5% záporně
bytový fond - 2% kladně, 3% záporně
místní hosp. - 2% kladně, 4% zápornbě

4) Kdybyste byl starostou, co byste považoval za prvořadý úkol?
a) ekologii (plynofikace, kanalizace, veřejná zeleň, čistota

obce
b) bezpečnost občanů
c) úprava chodníků a silnic
d) snížení provozu nákl. dopravy (parkování)
e) podpora privatizace

5) Kdybyste byl poslancem FS nebo ČNR, co byste prosazoval?
a) ekonomickou reformu
b) ekologii
c) dstranení komunistů z řídících funkcí
d) bezpečnost občanů
e) společný stát
f) sociální jistoty

6) Jak se Vár» osobně dotýká ekonomická reforma?
a) 22% kladně
b) 58% záporně
c) 20% nedotýká

7) Jak hodnotíte ekonomickou reformu z hlediska budoucnosti?
a) 72% kladně
b) 11% záporně
c) 17% neví

8) Kdyby byly zítra volby, věděli byste, koho volit?
a) 73% ano
b) 19% zatím nevím
c) 8% nevoli] bych

9) Jaký je VÁŠ vztah k ODS?
a) 70% kladný
b) 6% záporný
c) 24% žádný

10) Zvítězí-li ODS v příštích volbách, co by měla nejvíce preferovat?
a) ekonomickou reformu
b) ekologii
c) bezpečnost občanů
d) sociální jistoty
e) vypořádání s minulostí
f) společný stát

Všem občanům, kteří si našli chvilku svého volného času k vyplnění
anketního lístku, děkujeme. Všechny Vaše připomínky, návrhy i kritic-
ké výtky využijeme při další práci, abychom zajistili Vaši spokoje-
nost .

Věříme, že nejen Vy, kteří jste s námi spolupracovali, ale i vši-
chni ostatní spoluobčané si přejí žít v takové pražské čtvrti či obcí,
kde jim bude dobře, kde mohou říct "Tady jsem doma".

Jan Moravec, Ivan Liška
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společenská kronika

V měsíci květnu oslaví svá významná životní výročí

j u b i l a n t i

Při příležitosti Vašich jubilejních narozenin Vám přejeme do
dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho spokojenosti ve Vašem osobním
životě.

Sbor pro občanské záležitosti

11

97 let
Zimová Vlastimila Hrdoňovická 375 4.5.1895
95 let
Brychová Antonie Třebešovská 17 19.5.1097
91 let
Koublová Emilie Náchodská 180 8.5.1901
90 let
Halašková Marie Březecká 772 15.5.1902
88 l e t
Schmid Antonín Třebešovská 17 7.5.1904
Jelínková Božena Lipí 681 20.5.1904
Průšová Anna Vojická 1024 30.5.1904
87 let
Volfová Anna Mezilesí 427 3.5.1905
Imramovská Marie Stoliňská 005 13.5.1905
Duková Emílie Trní 1201 26.5.1905
85 let
Moravec Bohumil Dobšická 1787 17.5.1907
84 let
Lukešová Otilie Lipí 686 1.5.1908
Beranová Marie Rožnovská 1151 21.5.1908
Fíčková Barbora Náchodská 127 31.5.1908
83 let
Nováková Kristina Na pozorce 1506 10.5. 1909
Hrnčířová Gertruda Lhotská 2202 13.5.1909
Radoušová Ludmila Mezilesí 1025 26.5.1909
Slanová Eliška Šplechnerova 853 27.5.1909
82 let
Kabát František Na bačálkách 1057 5.5.1910
Petrdlík Jaroslav Běchorská 271 15.5.1910
Procházka Alois Plkovská 133 18.5.1910
81 let
Vrkoslav Václav Šanovská 1.577 11.5.1911
Ratajová Gabriele Trní 202 5 19.5.1911
Dubová Antonie Ledkovská 901 21.5.1911
80 let
Knížková Milena Sekeřická 1128 8.5.1912
Povolná Marie Lipí 1200 • 27.5.1912



zpravodaj • zpravodaj - zpravodaj

Místní sdružení Občanské demokratické strany

zve všechny občany na setkání s kandidáty do voleb zákonodárných
sborů, které se uskuteční

14.5.1992 v kinu OKO od 19.00 hod.
Na Vaše d o t a z y b u d ou odpovídat:

p. Němec
p. Lom,
pi. Marvanová
p. K á dne r

V klubovně s Oko1ovny ve Svépravicích, Chvalkovické u1.
2 7.5.1992 od 19 .00 hod.

b u d o u představeni a na Vaše dotazy odpovídat kandidáti :
p . T o š o v s k ý
p . N a j b r t
p. K1 a u s n e r
pi . T i ch o t ová
p. K r e j č i
p. Sedláček

MS ODS

Sbor pro občanské záležitosti Místního úřadu v Horních Počernicích
Z V E V Š E c H N Y D U C H 0 D C E ,

k t e ř í mají ch u ť p o s 1 e c h n out s i p o p u 1 á t: n í p í s n i č k y a m e 1 o d i e d v a c á t ý c h
a třicátých let na pořad s nazvem

" T A N A Š E P Í S N I Č K A Č E S K Á "
Predstavení se koná v e středu 13. května v 15.00 hodin v kulturním
stredisku Domeček, Votuzská 3 22, spojení autobusem 221 nebo 273 do
stanice u kina O ko.

V S T U P Z D A R M A
V Š E C H N Y Z Á J E M C E S R D E Č N Ě Z V E M E ! !!

Klub zdravotní jogy pripravil pro všechny zájemce
I I . d í l B E S E D Y 0 F Y T 0 T E R A P I I n a t é m a :
Léčba chorob trávicího traktu, cévní soustavy a srdce klasickou fyto-
terapií i léčbou dle sv. Hildegardy. Pod téma: Léčba drahými kameny dle
sv. Hildegardy.
Přednáší Waltraud Gregorová
Jed n o t n é v s t u p n é 10 , - K č s
Beseda se koná v sobotu 16. května ve 14.30 hod. v kulturním středisku
Domeček ve Votuzské ulici (autobus č. 22.1 a 273 do stanice u kina
Oko).
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zpravodaj • zpravodaj • zpravoda
V pondělí 4. května 1992 během dne položí představitelé zastu-

pitelstva městské části Prahy v Horních Počernicích květiny k pomníč-
kům obětí 2. světové války.

139. organizace Českého svazu bojovníků za svobodu v Horních
Počernicích oznamuje, že v pondělí 4. května 1992 v 17 hod. se usku-
teční u památníku obětem nacismu chvilka vzpomínkového zastavení za
oběti 2. světové války.

Pozvánka na zájezd
Tělocvičná jednota SOKOL Horní Počernice pořádá

zájezd do Pasova v Německu ve středu 13. května 1992.
Cena pro členy TJ je 170,- Kčs, pro ostatní 190,- Kčs.
Odjezd od sokolovny ve Svépravicích v 5,30 hod.
Přihlášky v sekretariátu TJ - Chvalkovická 2031 nebo telefonicky na č.
685 68 71.
Další zájezd b.;de do města Regensburgu 3. června (středa) 1992 za
stejných podmínek.

Komunistická strana Cech a Moravy v Praze- Horních Počernicích Vás zve
na předvolební setkání s kandidáty na poslance FS a ČNR, která se koná
ve čtvrtek 28. května 1992 v zařízení Osvětové besedy "DOMEČEK"
v 18,00 hodin.

inzerce • inzerce • inzerce

VWENSKÉ STAVBY
Vojenské stavby s.p. Výrobně opravárenský
závod Ho r n í Počernice
Střelečská 1732, Praha 9

P Ř I JMOU větší počet zámečníků a svářečů

dále ndk: soustružníky montéry zdvih, zařízení

Lakýrníky e 1 e k t r o m ontéra

klempíře-vzduchotech. instalatéra do údržby

železáře topiče a non. topiče

Zájemci se mohou přihlásit osobně na personál, odd. u pí. Léblové na
výše uvedené adrese nebo na tel. 605 50 54

V Ý H O D N É P L A T O V É P O D M Í N K Y
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i nzerce • inzerce • inzerce

Mercurius
S P O L . S. R. O.

Obchodní středisko TRIO, Chodovická 2311
Horní Počernice

oznamuje všem obyvatelům Horních Počernic a přilehlých obcí, že od
»

1. dubna 1992

je v provozu již celé středisko.

Navštivte TRIO I. VELKOPRODEJNU POTRAVIN, kde obdržíte veš-
keré potravinářské zboží. Možnost týdenních
nákupů s nákupním vozíkem až k Vašemu vozid-
lu! !! V naší cukrárně si pochutnáte na špič-
kových výrobcích. K rodinným oslavám si ob-
jednejte naše cukrářské výrobky. Pochutnáte
si zde i na kávě Espresso, džusech a dobrém
vínu .

II. PRODEJNU OBUVI, kde naleznete široký
výběr dámské, pánské, dětské a sportovní
obuvi. Zde můžete nakopit i punčochové zboží,
kusový textil a koženou galanterii.

III. PRODEJNU DOMÁCÍCH POTŘEB. V bohatém
výběru zde naleznete vše pro domácnost, kuti-
ly, zahrádkáře. Velký výběr máme ve spotřební
elektronice, velkých spotřebičích (lednice,
mraznice, pračky a p o d . ) . Krásný porcelán
a zdobené sklo uspokojí i náročné!!

V celém TRIU je zboží nabízeno za velmi výhodné ceny

Přijďte a přesvědčte se - těšíme se na Vás - a věříme, že v TRIU na-
jdete vše, co potřebujete !!!

(M ercurius
SPOL. S. R.O.
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inzerce * inzerce • inzerce
S a u n a O T O n a b í z í :
sauna 120 min 30,- Kčs, masáže: část. 15 min. 30,-Kčs, celk. 30 min
60,- Kčs. Bar otevřen po - pá 14.00 - 22.00, muži - ženy.
Hloubětín, Slévačská 744 (Bytový blok ČKD), tel. 861 741 1. 492

ENERGOVOD a.s. divize 6000

P Ř I J M E pro pracoviště v Horních Počernicích
administrativně tech. pracovníka pro skladovou činnost, ŽENU - MUŽE
Práce: samostatná evidence ZP. DKP. Mat.
Podmínky: znalost psaní na stroji, spolehlivost
Mzda: základ 2 800,- Kčs měsíčně + prémie, 0H, EN sazba el. proudu
Informace: ENERGOVOD a.s.

Divize 6000, p. Strouhal
Bystrá 17 31, Praha 9-H.Počernice
tel. 605 58 80 1. 260 nebo 202941 1. 124 p.Hruška

VLOŽKOVÁNí KOMÍNU
již od 165,-Kčs/bm a ostatní klempířské práce provádí soukromá firma
"BEDŘICH RYANT", Měšická 144/70, Praha 9.
Bližní údaje na tel. 685 66 27

kabourek

'tel. 685 53 70
863 033

HLEDÁME
SPOLEHLIVÉ

SPOLUPRACOVNÍKY
PRODAVAČKY - POKLADNÍ

INFORMÁTORKY

SKLADNÍKY
VEDOUCÍ PRODEJEM

pro prodejny potravin

v Praze 9 - Horních Počernicích

v Praze 10 - Strašnicích

15



inzerce* inzerce * inzerce
Osvětová beseda Horní Počernice přijme od září 92 lektory pro výuku
němčiny a angličtiny. Informace na tel. 86 36 26 nebo osobně na adrese
KS Domeček, Votuzská 322, Horní Počernice

Prodejna PROPAN BUTAN, ul Jívanská 633 (u nádraží)

ve všední dny otevřeno od 9.00 hod. do 18.00 hod.
v sobotu . od 8.00 hod. do .12.00 hod.

Těšíme se na Vaši návštěvu !

Prostory pro obchod, řemeslo a pod. p r o n a j m u .
50 m2 + dvorek, WC, tep. voda, el. en.
Vaniš, Sanovská 1579, večer.

Vyměním garsonieru 1. kategorie na Zahradním městě za byt nebo rodinný
domek v Horních Počernicích. Rozdíl doplatím. Odpovědi na tel. 685 6Í
07 nebo na adresu redakce (Votuzská 322, H.P.)

Fa FYTOMAX - ZAHRADNICKÉ SLUŽBY
Vám nabízí v nově otevřené prodejně v ul. Chodovická ("Na kopečku"
následující služby:
- prodej květin, ovocných a okrasných stromků, sadby, akvaristických
potřeb, potravy pro psy a kočky
- slavnostní a smuteční vazbu s dodáním na místo určení
- zakládání, úpravu a údržbu zahrad
- kácení stroků s následnou likvidací a odvozem
OTEVŘENO: po - pá 8.00 - 17.00 hod

sobota 8.00 - 11.00 hod.
TELEFON: ' 822 166 7.00 - 16.00 hod

864 02 64 16.00- 22.00 hod

Naše heslo: Získáme důvěru tím, že si ji zasloužíme.
Těšíme se na Vaši návštěvu.

Restaurace "U Voháků" p ř i j m e
- pomocnou sílu do kuchyně, prac. doba 7.30 - 13.30
- pomocnou sílu do kuchyně, prac. doba 18.00 - 22.00
- Uklízečku
telefon 685 57 21
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DOMEČEK
Kulturní středisko Osvětové besedy MU, Votuzská 322, te. 86 36 26

k v ě t e n 1992

6.st. ASONANCE (Praha) a RORY ALLARDICE (Dundee, Scotland)
se svou skupinou

19.30 Skupina Asonance má ve svém repertoáru staré skotské
balady a lidové písně. V Domečku vystupovala již dva-
krát a okruh jejích příznivců se utěšeně rozrůstá.
Tentokrát si na vystoupení přizvala hosta - jak jinak,
než ze Skotska. Vystoupení zahraničních skupin není
v Horních P o č e r n i c í c li bežnou záležitostí a tak věříme,
že přijmete naše pozvaní

13. st. TA NAŠE PÍSNIČKA ČESKÁ
15.00 Na pořad populárních písniček a melodií dvacátých

a třicátých let zveme všechny důchodce (není podmínkou)
a pamětníky této doby. Cestovat za kulturou do Prahy je
pro mnohé z Vás nemožné nebo obtížné, ale hezké pís-
ničky si rádi poslechnete. Proto Vás všechny srdečně
zveme. VSTUP ZDARMA !

16.so. II.díl BESEDY O PYTOTERAPII s léčitelkou
Waltraud Gregorovou

14.30 (podrobné informace najdete v rubrice "Zpravodaj)

16. so. DISKOTÉKA PRO STARŠÍ aneb mládeži nepřístupno
20.00

22.pá. MEDVÍDEK ŤUPÍNEK - divadelní představení pro ZŠ a MŠ
v Horních Počernicích 9.00 a 10.30

26.út. - Tradiční KONCERT PRO DVĚ HARFY s překvapením v podobě
hosta

19.30 Účinkují: Libuše Váchalová a Jana Boušková
Jsme rádi, že na ukončení letošní sezóny v Domečku Vám
můžeme nabídnout právě tento koncert, který už mnozí
pravidelní návštěvníci "urgovali". Vzácně přátelská
atmosféra těchto setkání a umění účinkujících jsou
k tomu dobrým důvodem.

Předprodej vstupenek v knihkupectví na Náchodské ulici nebo přímo v KS
Domeček.
V červnu zveme Vás a Vaše děti do přírodního divadla ve Svépravicích!!



KINO OKO
l.pá. Bohové musí být šílení II. USA Mládeži přístupno
2.so. Napětí a překvapení odehrávající
3. ne se v africké poušti

4. po. Nevidím zlo 5 neslyším zlo USA Mládeži do 12 let nepř.
5 . ú t. Vražda! Jeden ji nevidě1,

druhý ji n e s 1 y š el - o b a j s o u
p r o n á s l e d o v á n i

8.pá. Komando USA Mládeži do 12 let nepř.
9 . s o . Hl. r o 1 e S ch w a r z e n eg g e r

10 .ne.

11.po. Smyslná orchdej USA Mládeži do 15 let nepř.
12 . ú t.

15. pá. Kriminál USA Mládeži do 15 let nepř.
16 . s o . F yz i c k é a p s y chické pek1o
17.ne. z rukou vězeňského tyrana

hl . role S . Stallone

18. po. Propast USA Mládeži přístupno
19 . ú t. Ohroz, p o s á d k. a p o d m o ř s k é h o

střediska je zachráněna
bytostmi z jiných světů

22. pá. Thelma a Louise USA Mládeži do 15 let nepř.
2 3.s o. Psycholog dobrodružný film
24.ne.

25. po. Rok Draka USA Mládeži do 15 let nepř.
2 6 . ú t. T v r d á p o 1 i c . h i, s t o r i e

o čínske mafii, drogách a lásce

29.pá. Smrtonosná past 2 USA Mládeži do 12 nevhod.
3 0 . s o . L e t i š t ě nepřijímá , p oh o n n é
31.ne. hmoty docházejí; zbývá 50 min.

ž i v o t a

3. ne. Jak šel medvídek na kytičky
10.ne. Vinnetou - Rudý gentleman
17 . ne. Hadí princ
24.ne. Ještě jedna noc Šeherezády
31.ne. Vinnetou - poslední výstřel

Změna programu vyhrazena
Hrajeme ve všední dny od 20 hodin, v neděli od 15, 17.30 a 20 hodin
Předprodej v úterý a pátek. Tel. 860 697

HORNOPOČERNICKÝ ZPRAVODAJ
Vydává MÚ Horní Počernice a Osvětová beseda Horní Počernice
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